

Biblical Reflection 14:
(In Burmese)

မြန်မာပြည်နှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ ကျွန်ုပ်၏ချစ်ခင်ရသော မိတ်ဆွေ၊လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်နှင့် ကျောင်းသား/
ကျောင်းသူများအတွက်

သမ္မာကျမ်းဆိုင်ရာအတွေးအမြင် ၁၄

"ခွန်အားနည်းသော်လည်း တန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံသည်"

မြန်မာပြည်တွင် မိမိအသက်နဲ့ရင်းပြီး ရဲရင့်စွာလှုပ်ရှားနေသူများ၊ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး

ကြင်နာရက်ရောစွာပေးကမ်း လှူဒါန်းနေသူများစွာရှိနေပါသည်။ ဤသို့

"ပြုမူလှုပ်ရှားသူများ"၏သတ္တိနှင့်ပေးဆပ်မှုများကို ကျွန်ုပ်လေးစား အံ့ဩမိသည်။

"အကောင်းတွေမြင်နေသူများ" ကိုလည်းအထင်ကြီးပါသည်။ မည်မျှဖိနှိပ်ခံနေရပါစေ ထိုသူတို့
သည်မိမိအတွေးအမြင်၊ နှလုံးသားကို ဘယ်သောအခါမျှပိတ်လှောင်ချုပ်တည်းခွင့်မပြုပေ။ ခန္ဓာကိုယ်က
လွတ်လပ် လုံခြုံစွာ မလှုပ်ရှားနိုင်သော်လည်း အကောင်းမြင်သူတို့သည် ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းကို
အခြေအနေပေးသည်နှင့် နီးနီးဝေးဝေး ပြသနိုင်ဖို့ရန်ကြိုးစားကြသည်။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး အကောင်းမြင်သူများ၊ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်သူများ ဖြစ်လျှင်ကောင်းမည်။

သို့သော်အချိန်တိုင်း ထိုသို့မဖြစ်နိုင်ကြပေ။ လပေါင်းများစွာ ဒုက္ခဆင်းရဲတင်းကြပ်စွာခံစားရသောအခါ

မြန်မာပြည်ရှိအချို့လူတို့သည် ယောဘကဲ့သို့ပင်ဖြစ်နေကြမည်ဖြစ်သည်။ သားသမီးများရုတ်ချည်းသေဆုံး၊

စီးပွားပျက်၊ ကျန်းမာရေးလည်းထိခိုက် ခဲ့သည်။ ထိုအခါ မြေပြင်ပေါ်တွင်ထိုင်လျက်

ဒုက္ခဆင်းရဲကိုနားမလည်နိုင်အောင်ဖြစ်လျက် ဘုရားထံငိုယိုတမ်းတ နေပါတော့သည်။ ဤအခိုက်အတန့်တွင်
ယောဘကိုယ်တိုင်ပင်လျှင် "စိတ်ထိခိုက်နေသောအကဲခတ်သူ" ဖြစ်နေတော့သည်။

ယနေ့သင်ကိုယ်တိုင် ဤသို့ဖြစ်နေပါက တစ်ခါတစ်ရံတွင် ဒုက္ခဆင်းရဲထဲမှ

လူသားတို့မရပ်တည်နိုင်ကြောင်းကို ဆင်ခြင်ရန်လိုသည်။ တစ်ချို့သောအချိန်တွင်

မည်မျှပင်အကောင်းမြင်ရန်ကြိုးစားပါသော်လည်း မျှော်လင့်ချက် ကင်းမဲ့နေတတ်ပါသည်။

မည်မျှပင်လှုပ်ရှားတက်ကြွလိုသော်လည်း ကြောက်ရွံ့လွန်း၍ ဘာမျှမလုပ်ရဲသည်အထိ ဖြစ်တတ်ပါသည်။

ခရစ်တော်၏တပည့်တော်များထဲတွင် ရှင်ပေါလု လောက်မည်သူမျှ ရဲရင့်ပြီး

အကျိုးရှိစွာအစေခံတတ်သူရှိတော့ မည်မဟုတ်ပေ။ သို့သော် သူကိုယ်တိုင်ပင် အားနည်းချက်၊

အကန့်အသတ်များဖြင့် ပြည့်နှက်နေပါသည်။ ဥပမာ- သူ့ကိုယ်ထဲရှိဆူး ကိုနှုတ်ပေးရန် ဘုရားထံ

၃ကြိမ်တိုင်တိုင်တောင်းဆိုခဲ့သော်လည်း ဘုရားကငြင်းဆိုခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့အငြင်းပယ်ခံရသောကြောင့်

အရှက်အကြောက်တရားဖြင့်ပြည့်နှက်နေနိုင်သော်လည်း ရှင်ပေါလုပြောသည် မှာ- ဘုရားသခင်က

"ငါ့ကျေးဇူးသည် သင့်အဖို့လောက်ပေ၏။ ငါ့တန်ခိုးသည် အားနည်းခြင်းအဖြစ်၌ စုံလင်တတ် သည်။

ခရစ်တော်၏တန်ခိုးသည် ငါ့အပေါ်၌ကျိန်းဝပ်မည်အကြောင်း ငါ့ကိုယ်၌အားနည်းခြင်းအဖြစ်ကိုဝမ်းမြောက်
သောစိတ်နှင့် ဝါကြားခြင်းငှါသာ၍ ငါအလိုရှိ၏။ သို့ဖြစ်၍ ခရစ်တော်ကြောင့်ခံရသော အားနည်းခြင်း၊
ကဲ့ရဲ့ခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်း၊ ညှဉ်းဆဲနှိပ်စက်ခြင်း၊ ကျပ်တည်းစွာသော ဒုက္ခဒေသနာခံခြင်းတို့ကို ငါနှစ်သက်၏။
အကြောင်းမူကား ငါသည်အားနည်းသောအခါတန်ခိုးနှင့်ပြည့်စုံလျက်ရှိ၏ (ကောရိန္တုဒုတိယစောင် ၁၂:၉-
၁၀)

ကျွန်ုပ်တို့ကဲ့သို့ပင် ရှင်ပေါလုသည်လည်း သူ၏အားနည်းချက်များ၊ ခက်ခဲမှုများ၊ သူ့ကိုဆန့်ကျင်နေသူများကို
ကျော်ဖြတ်အနိုင်ယူချင်နေသည်။ သို့သော် သူမလုပ်နိုင်ခဲ့ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့လည်း ထိုနည်းတူပင်ဖြစ်သည်။
ကျွန်ုပ်တို့၏ အားနည်းချက်ကိုလက်ခံလာလေ၊ ဘုရား၏မေတ္တာနှင့်ကျေးဇူးတော်အဟုန်ကို
ပို၍သိမြင်လာစေရန် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်က ပြုလုပ်ပေးလေဖြစ်သည်။ ခွန်အားနည်းမှု၊
မပြည့်စုံမှုများထဲမှ မိမိကိုယ်၌မဟုတ်ဘဲ ယေရှုခရစ်၌ယုံကြည်ခြင်းကို ထားရှိမည်ဆိုပါက
ဘုရား၏လုံလောက်သော ကျေးဇူးတော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ကေန်အမှန် မြင်ရမည်ဖြစ်သည်။
ယနေ့တွင် သင်သည်စိတ်ဓာတ်ခွန်အားတက်ကြွနေလျှင် သို့မဟုတ် "စိတ်ထိခိုက်နေသောအကဲခတ်သူ"
ဖြစ်နေ လျှင် မိမိ၏အကန့်အသတ်ရှိမှု၊ သင်၏ကျရှုံးမှုတို့ကိုကိုလက်ခံပြီး
ခရစ်တော်၏တန်ခိုးတော်အပေါ်တွင်မှီခိုကာ၊ ခက်ခဲမှုတို့ကို ရင်ဆိုင်ကြည့်လိုက်ပါ။
ဘုရား၏ကျေးဇူးတော်သည် ပို၍လုံခြုံပြီး၊ အတွင်းငြိမ်းချမ်းမှုကိုပေးစွမ်းကာ၊
သင်မလုပ်ယူနိုင်သောပျော်ရွှင်မှုကိုပေးစွမ်းမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရား၏မေတ္တာ၊ ခရစ်တော်၏ခွန်အားကို
မည်သူမျှ သင့်ထံမှလုယူသွား၍မရပေ။ ထိုသို့သောအချိန်တွင် ရှင်ပေါလုပြောသော "ငါသည်
အားနည်းသောအခါ တန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံလျက်ရှိ၏" ဟူသောအဓိပ္ပာယ်ကို သင်နားလည်မည်ဖြစ်သည်။
သင်တို့အကြောင်းအမြဲတွေးနေပြီး နေ့တိုင်းသတိရဆုတောင်းပေးနေပါတယ်။

ခရစ်တော်၏ မေတ္တာဖြင့်
Dr. Tim @ ဦးထင်ကျော်

